
 
 

 

 

Tarnów, 2 listopada 2022 r. 

KRM.0003.588.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXIII sesji Rady Miejskiej 27 października 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tomasz Żmuda zadał pytanie czy w 

związku z kryzysem energetycznym jest zagrożone funkcjonowanie lodowiska na ul. Wojska Polskiego? 

Czy lodowisko będzie np. krócej otwarte? 
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